
O sedm míst v obecním zastupitelstvu se ucházelo celkem čtrnáct kandidátů, 

sdružených do dvou kandidátek. 

Ve voličských seznamech bylo zapsáno 274 voličů a voleb se účastnilo 205 voličů. 

Jeden volební lístek byl neplatný. Pro kandidátku č.1 (Sdružení nezávislých 

kandidátů obce Máslovice 2014) bylo odevzdáno celkem 707 hlasů, pro kandidátku 

č.2 ( Sdružení nezávislých kandidátů obce Máslovice ) celkem 709 hlasů.

Na vědomost
se dává...

Zpravodaj Obecního úřadu Máslovice
Ročník XX                               Číslo 5                      Říjen 2014 
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VÝSLEDKY VOLEB 
DO OBECNÍHO ZASTUPITELSTVA

 VOLBY

 INFORMACE
      Z OBECNÍHO ÚŘADU 

 Z HISTORIE NAŠÍ  
      OBCE

 SOUTĚŽ NA              
.......REKONSTRUKCI  
      HOSPODY

Počet hlasů pro jednotlivé kandidáty v pořadí, v jakém byli na kandidátní listině:
Kandidátka č. 1:
Jiří Machačka         94 

Čeněk Feix         98

Stanislav Koranda    111

Kateřina Vojtíšková 110

Petr Herman         95

David Chadima         93

Petr Olbert       106

Kandidátka č. 2:
Vladimíra Sýkorová  109

Ludmila Szöllösová    98

Andrea Zoulová   105

Vojtěch Poláček   108

Julius Kovács   108

Eva Hořánková     92

Pavla Černá     89

Za členy zastupitelstva byli zvoleni:
Z kandidátky č. 1:
Jiří Machačka

Čeněk Feix

Stanislav Koranda

Z kandidátky č. 2:
Vladimíra Sýkorová

Ludmila Szöllösová

Andrea Zoulová

Vojtěch Poláček

Kandidáti, kteří nebyli zvoleni za členy zastupitelstva, se stali náhradníky v pořadí:
Kandidátka č. 1:
Kateřina Vojtíšková

Petr Herman

David Chadima

Petr Olbert

Zastupitelstvo se sejde na ustavující schůzi až po ukončení období, ve kterém se mohou podávat protesty proti regulérnosti vo-

leb. Do doby, než se koná ustavující schůze, funguje obecní úřad jako dosud, jen s tím rozdílem, že je veden pouze starostkou 

a místostarostou. Ustavující schůzi svolává dosavadní starostka.

Kandidátka č. 2:
Julius Kovács

Eva Hořánková

Pavla Černá
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Nejprve bychom rádi poděkovali vám všem, kteří jste 

projevili svou důvěru a dali nám své hlasy. Gratulujeme 

rovněž druhé straně k získání čtyř mandátů. Nicméně 

výsledky voleb ukazují, že se hlasy rozdělily téměř 

přesně stejně mezi obě kandidátky. Rozdíl byl nakonec 

jeden malý křížek neudělený našemu kandidátovi nebo 

kandidátce, ale kandidátovi  či kandidátce z druhé listi-

ny. Takový výsledek znamená zisk tří mandátů v zastu-

pitelstvu.

Předvolební kampaň jsme založili na věcných argu-

mentech, nikoli osobním napadání. Připravili jsme pro 

vás větší leták, ve kterém jsme se představili a přiblížili 

program, dále jsme sestavili osmistránkové Volební no-

viny a pozvali vás na setkání s kandidáty. V předvolební 

čtvrteční odpoledne jsme se s některými z vás sešli 

u hřiště a povídali si o problémech a možných řešeních. 

Náklady na kampaň činily více než 9 tisíc Kč, které 

jsme hradili rovným dílem ze svého.

Naprosto se distancujeme od anonymních pamfletů 

s černým nápisem vytištěných na bílém papíře, které 

někdo vylepil po obci ve volebním týdnu. S námi 

nemají nic společného a jsme přesvědčeni o tom, že 

nám spíše ublížily. Dále jsme se setkali s fámou, že se 

prý nesmí „agitovat“ tři dny před volbami, což jsme 

měli porušit čtvrtečním setkáním. Není to vůbec prav-

da. Ve volebním zákoně (§ 30) je stanoven pouze zákaz 

zveřejnění předvolebních průzkumů. Druhé omezení 

se týká volební agitace, ale výhradně ve dny voleb 

(pátek, sobota) v bezprostředním okolí obecního úřadu. 

I šuškanda, pomluvy, dezinformace a emoce tak nějak 

patří k životu, snažili jsme se jednat slušně a věcně. 

Máme sice v zastupitelstvu menšinu, ale neházíme 

flintu do žita. Získaných 707 hlasů je velkým závazkem. 

V dalším období budeme prosazovat body z našeho pro-

gramu, pracovat na změně toho, co se nám nelíbí, učit se 

být dobrými zastupiteli a také být vám – občanům Más-

lovic nápomocní. Za to na oplátku prosíme o to, abyste 

nás nenechali samotné v prosazování změn a přišli nás 

podpořit například na veřejná zasedání zastupitelstva. 

Třeba už na to první, na kterém se rozhodne o vedení 

obce. 

Výsledky voleb naznačují, že Vladimíra Sýkorová 

překoná Františka Hlase (kovář z č. p. 25, starostou 

v letech 1897-1913) a bude nejdéle sloužící starostkou 

Máslovic. Možností ale je i to, že obec povede kandidát 

s nejvyšším počtem hlasů, kterým byl Stanislav Koran-

da z naší kandidátky. Výsledek se brzy dozvíme.

Ještě jednou velké díky všem, kteří k volbám přišli 

a nenechali rozhodování na ostatních.

Kandidáti Sdružení nezávislých kandidátů 
Máslovice 2014

ZHODNOCENÍ VOLEB KANDIDÁTY DO ZASTUPITELSTVA 
OBCE „SNK OBCE MÁSLOVICE 2014“

charakterizuje tradičně vysoká účast obyvatelstva 

a velmi těsný výsledek. To dává možnost různých 

výkladů. Pokusíme se o vlastní výklad výsledků voleb.

Občany  Máslovic velmi zajímá další směřování obce, 

proto je vysoká účast.

Pokud porovnáváme výsledky dvou posledních voleb, 

vyplývá z toho, že občané nechtějí dramatickou změnu, 

domníváme se, že mají obavy z nezkušeného vedení.  Na 

druhou stranu se zvětšuje snaha dostat do vedení obce 

více lidí, u kterých se předpokládá, že by byli schopni 

prosazovat i jiné než dosavadní způsoby řízení obce 

a zároveň by bylo možno je připravit pro další volební 

období, což se dosud nedařilo.

Naše kandidátka proto po vyhodnocení voleb nabídla 

společnou schůzku všech účastníků obou kandidátek 

s cílem hledat společná témata a najít společné řešení 

personálního uspořádání zastupitelstva vyhovující 

oběma stranám. Na poslední chvíli naše iniciativa by-

la odmítnuta. Chceme obec vést ve společné diskusi. 

Vzájemné osočování nikdy nevede k dobrým výsledkům. 

Proto budeme prosazovat složení vedení  obce zajišťující 

konstruktivní spolupráci.

Doufáme, že se nám to podaří a poděkujeme tak 

obyvatelům Máslovic za jejich zájem o řízení obce.

  Jménem Sdružení nezávislých kandidátů 
obce Máslovice: 

 Ing. Vojtěch Poláček

VOLBY V MÁSLOVICÍCH
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Před nedávnem jsem slyšela názor a to ne ojedinělý, že 

tyto volby byly o mně. A že bych měla odejít ne proto, 

že snad pracuji tak špatně, ale jen proto, že už jsem sta-

rostkou dlouho. Je toto opravdu vážný důvod pro změnu? 

Nejsou snad obce, kde starosta je ve funkci již dvacet 

i více let a stále je volen? Pro příklady nemusíme chodit 

daleko, máme jeden hned za humny – Zlončice.Tamní 

občané asi umějí ocenit jeho přínos pro obec. A jak je 

to u nás? Někteří mě vyzdvihují a chválí, jiní uznávají 

moji práci, ale mají k ní některé dílčí připomínky, což 

beru jako normální, a pak jsou tu i lidé, kteří mě zcela 

zatracují a plivají přede mnou (a to prosím doslova). Od-

kud pramení tato zášť nevím, ale rozhodně  trvá dlouho 

a již před  předchozími volbami vyústila ve snahu o můj 

odchod z funkce. 

Do voleb jdou obvykle kandidáti s nějakou vizí, pro-

gramem, co v následujících čtyřech letech hodlají dělat 

a ti, co hodlají pokračovat poukazují i na svou dosa-

vadní práci pro obec. O to jsme se také snažili v našem 

propagačním materiálu nebo při besedě v knihovně. Druhá 

kandidátka představila věcně téměř totožný program, ale 

vehementně volala po změně stylu práce, větší otevřenosti 

apod., ale jaká konkrétní opatření v tomto směru udělají, 

jaká to bude změna, to už jsme se nedočetli. Programem 

je tedy ve skutečnosti hlavně to, co řekl naplno jeden 

její kandidát v trochu podnapilém stavu – odstřelit sta-

rostku! A máme tady „jádro pudla“. Někteří lidé nechtějí 

vidět ani slyšet žádné pozitivní příklady, žádné konkrétní 

výsledky prospěšné pro obec. Ne, jen se zbavit starostky. 

Hodnotit nezaujatě moji dosavadní práci se nehodilo do 

krámu, tak se pracovalo s různými náznaky, domněnkami 

a v osobní agitaci i s nepravdami a všechno se to balilo do 

frází o otevřenosti, týmové práci a informovanosti, aby se 

vytvářel dojem, že já jsem tou osobou, která tomu všemu 

brání.  Považuji proto za úspěch, že v tomto předvolebním 

ovzduší získala naše kandidátka v novém zastupitelstvu 

většinu, i když jen těsnou. Děkuji všem voličům, kteří  naši 

kandidátku i mne osobně podpořili. Mohu slíbit, že pokud 

budu na ustavujícím zasedání zvolena starostkou, budu 

i nadále pracovat s plným nasazením pro obec a mám ještě 

obci co dát. Nepovažuji se za neomylnou a nikdy jsem se 

nebránila připomínkám ke své práci a snažím se je brát 

vážně. Vždycky je co zlepšovat. Doufám, že zastupitelstvo 

složené ze dvou kandidátek bude chtít hlavně společně 

pracovat a ne si navzájem podrážet nohy.  

 V. Sýkorová  

O CO ŠLO VE VOLBÁCH?

Vážení občané,

ráda bych Vám všem, po skončeném volebním ob-

dobí,  poděkovala za důvěru a podporu v uplynulých 

4 letech. Jsem ráda, že jsem od Vás dostala příležitost 

být členem obecního zastupitelstva a musím říci, že to 

pro mě byla velká životní zkušenost. Mnohdy to bylo 

i dosti psychicky náročné a emočně vypjaté, ale i ta-

kové situace k pozici zastupitele patří. Snažila jsem se 

vždy jednat v zájmu občanů Máslovic a podle svého 

nejlepšího vědomí a svědomí.  I nadále chci pracovat pro 

obec a podílet se na kulturních akcích malého rozsahu 

- čarodějnice, Mikuláš, dětský den, drakiáda, sportovní 

den, turistické pochody…. Práce na těchto akcích mě 

velmi baví a mám pocit, že tyto akce občany Máslovic 

sdružují – a o to přeci jde.

Ráda bych Vás  tímto pozvala na blížící se akce ma-

lého rozsahu:

1) Turistický pochod na Karlštejn – 26.10. (neděle) 

– podrobnější informace jsou vyvěšeny na nástěnce u au-

tobusové zastávky. Tento pochod je vhodný i pro děti 

a méně zdatné turisty, není nijak fyzicky náročný. 

2) Turistický pochod na rozhlednu Varhošť – 15.11. 

(sobota) chceme uskutečnit náročnější pochod - cca 15km 

na rozhlednu Varhošť. Tento pochod je plánován pouze 

pro dospělé a velké děti. Podrobnější informace budou 

včas vyvěšeny na nástěnce u autobusové zastávky.

3) El Paso – diskotéka, kterou všichni dobře známe, nás 

očekává v sobotu 22.11. Zajištěny jsou československé hity.

4) Bojovka pro dospělé a velké děti – první ročník 

této akce se uskuteční 29.11. Trasa povede blízkým 

okolím Máslovic a věříme, že přijdete v hojném počtu. 

O detailech budete předem informováni.

A protože čas běží neúprosně rychle, chci Vás již 

s předstihem informovat, že díky spolupráci s Evičkou 

Kolenáčovou, Romčou Vorlovou, Shooters a ostatními 

nadšenci, bude letos Mikuláš na návsi. Vychází nám 
to kalendářně skvěle – pátek 5.12. O všech podrob-

nostech budete včas informováni prostřednictvím po-

zvánek ve Vašich poštovních schránkách.

Děkuji,

 Hana Švitorková

PÁR SLOV OD KONČÍCÍHO ZASTUPITELE OBCE 
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Konalo se 7. října za účasti šesti zastupitelů (omlu-

vena paní Šertlerová) a jedenácti občanů. Zastupitelstvo 

projednalo výsledky soutěže na architektonický návrh 

rekonstrukce hospody se sálem a jednomyslně souhlasilo 

s rozhodnutím poroty o udělení 1. ceny návrhu č. 8, 2. 

ceny návrhu č. 1 a třetí ceny návrhu č. 9. Vítězný návrh 

zpracovali doc. Ing. arch. Zdeněk Rothbauer, Ing. arch. 

Vojtěch Sosna, Ing. arch. Jakub Straka a Ing. arch. Jáchym 

Svoboda. Na dotaz z řad občanů o nastavení budoucí 

smlouvy odpovězeno, že bude jednáno s vítězi soutěže 

o vypracování dokumentace pro získání stavebního povo-

lení. Na druhý dotaz zda byl do návrhu zahrnut i obchod 

odpovězeno, že to nebylo prostorově možné a prostor pro 

obchod bude řešen jinde.  

Zastupitelstvo dále schválilo jednomyslně rozpočtové 

opatření č. 3. Navýšilo v něm rozpočtové příjmy 

o přidělenou dotaci na přívoz ve výši 250 tis. Kč a podle 

skutečného vývoje příjmů navýšilo příjmy muzea o 48 

500 Kč. Do výdajů byl zahrnut příspěvek na společný 

fond sdružení  obcí Stop letišti Vodochody ve výši 16 

450 Kč  a o drobné částky upraveny výdaje  za stra-

vování důchodců a služby peněžních ústavů. Upraven byl 

i rozpočet splátek úvěru  o 2 miliony Kč podle dřívějšího 

usnesení zastupitelstva a také převod prostředků na 

dlouhodobý termínovaný vklad. 

V dalším jednání vyslechlo zastupitelstvo zprávu 

fi nančního výboru o provedených kontrolách na obecním 

úřadě a v mateřské škole a vzalo ji na vědomí. Zprávu 

podala předsedkyně fi nančního výboru paní Švitorková. 

Kontroly nezjistily žádné závady. 

Starostka podala také zprávu o kontrole krizového řízení 

pracovníky Hasičského záchranného sboru Středočeského 

kraje a kontrole stavu hygienických zařízení pracovníky 

krajské hygienické stanice. Kontrola krizového řízení 

uložila vypracovat do konce roku evakuační plán a ak-

tualizovat povodňový plán. Kontrola hygieniků nezjis-

tila žádné závady ani na obecním úřadě, ani ve školce či 

v muzeu. 

Zastupitelstvo také rozhodlo o pronájmu obecních polí  

dosud obhospodařovaných ZD Klecany podle zastaralé 

nájemní smlouvy nevyhovující současnému občanskému 

zákoníku a cenovým relacím. Záměr o pronájmu byl 

řádně oznámen na úřední desce v obci a na webových 

stránkách. Uchazeči o pronájem byli dva, a to ZD Kle-

cany a Vojtěch Sýkora. Bylo usneseno pronajmout pole 

Vojtěchu Sýkorovi na dobu neurčitou s roční výpovědní 

lhůtou za roční nájemné 3500 Kč za l hektar. Schvále-

no pěti hlasy. Starostka se zdržela diskuse i hlasování, 

protože jedním z uchazečů byl její syn. 

V různém informovala starostka o nejbližších 

chystaných akcí a objasnila některé dotazy k volbám. 

POSLEDNÍ ZASEDÁNÍ DOSAVADNÍHO OBECNÍHO 
ZASTUPITELSTVA

 Autobusový jízdní řád doznává každou 

chvíli drobných změn. Další nás čekají od 10. prosince. Na 

trati z Máslovic do Prahy se v pracovní dny mění odjezdy 

autobusů takto:  nově v 5.41 (původně 5.46), v 6.20 

(původně 6.30), v 6.50 (původně 6.51). Na trati z Prahy 

do Máslovic ve všední den je prodloužen autobus, který 

vyjíždí z Prahy v 19.20 až do Máslovic (původně končil 

ve Větrušicích). Ostatní spoje zůstávají beze změn. Nové 

kartičkové jízdní řády budou s uvedenými změnami k dis-

pozici po 10. prosinci na obecním úřadě, v muzeu a v míst-

ní hospodě.

 ČEZ žádá občany, aby oklestili větve stromů na svých 

pozemcích, které zasahují do drátů elektrického vedení a to do 

15. listopadu. Pokud tak neučiní, ČEZ zařídí jejich vyřezání. 

 Bioodpad bude svážen do 25. listopadu. 

 Rekonstrukce vodovodního řadu 
v ulici Pražská. Na obecním úřadě je k dispozici 

k nahlédnutí projektová dokumentace na rekonstrukci 

a rozšíření vodovodního řadu na Pražské. 

 Sběr plechovek a obalů od konzerv 

stále probíhá. Na obecním úřadě si můžete vyzvednout 

speciální pytel na tento tříděný odpad. Po jeho naplnění 

jej přinesete opět na obecní úřad a vyzvednete si prázdný. 

Svozová fi rma je potom odveze hromadně.

INFORMACE OBECNÍHO ÚŘADU
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Po přečtení článku o naší obci v dobách první světové 

války v posledním čísle zpravodaje jsem se rozhodl  

vyhovět výzvě v článku obsažené a napsal jsem, co vím 

o této době z vyprávění pamětníků.

Z naší rodiny se války přímo účastnili bratři František 

a Antonín Převorovský. František se narodil roku 1875 

a byl odveden hned na počátku války. Mám ho na foto-

grafi i skupiny rakouských vojáků, kteří se na cvičišti 

někde v Maďarsku připravovali na odchod na frontu. 

Fotografi i poslal jako pohlednici bratru Antonínovi 

s přáním, aby pozdravoval matku a všechny známé. Po-

zdrav uzavírá slovy „Co je u vás nového? Na shledanou. 

Uhry.“ Na bojišti mu zásah střepinou granátu do nohy 

vyvolal v noze  dlouhodobý zánět zvaný „růže“, takže 

se vrátil domů jako válečný poškozenec. Jako takovému 

mu byla v Máslovicích přidělena trafi ka, která stávala 

pod lípou před dnešní hospodou. Tu provozovala rodina 

několik let a pak ji převzal pan Filinger z čp. 36, také 

válečný poškozenec. František zemřel roku 1924.  

Antonín Převorovský byl odveden později. Mám také 

jeho fotografi i v rakouské uniformě.

Vojáci z naší obce o svých válečných zkušenostech 

rádi vypravovali. Pamatuji si  třeba z jedné besedy 

u Jeřábků, jak pan Podzimek a pan Pokorný vyprávěli 

o svém pobytu v Haliči, kde jejich rota ležela v jedné 

vesnici. Když požadovali od obyvatel potraviny, dostáva-

lo se jim jen zamítavé odpovědi: „Niema, panko, niema, 

panko!“ Teprve když zjistili, že se jedná o Čechy, tak je 

obdarovali chlebem. Josef Podzimek byl vyučený kovář 

a podkovář a tak sloužil u dragounů. O svých válečných 

zážitcích vyprávěl rád v hospodě „U Doležalů“ také Jo-

sef Vykysalý, který pracoval ve zdejším dvoře naposledy 

jako noční hlídač a krátce po květnové revoluci hlídal 

s puškou skupinu německých zajatců, opravujících 

návesní rybníček.

Nakonec se chci zmínit o československém, legionáři 

z naší obce. Byl to Josef Laube, narozený v Máslovicích 

roku 1874. V bojích na italské frontě byl 22. srpna 1917 

u Monte Cosso zajat a 13. července 1918 vstoupil do 

československých legií. Na vysvětlenou proč tak pozdě 

po zajetí je nutno si uvědomit, že italská vláda umožnila 

nábor do legií svým rozhodnutím teprve 21. dubna 1918. 

Když roku 1934 Josef Laube zemřel, byl mu vypraven 

důstojný pohřeb za účasti legionářské hudby a početné 

delegace legionářů v uniformách.

    František Převorovský  

Z HISTORIE NAŠÍ OBCE Z HISTORIE NAŠÍ OBCE 
ZA PRVNÍ SVĚTOVÉ VÁLKYZA PRVNÍ SVĚTOVÉ VÁLKY

Architektonické návrhy do soutěže se přijímali do 

22. září do 20 hodin. Při jejich převzetí dostali soutěžící 

pořadové číslo a zapsal se čas převzetí. Sekretářka 

soutěže (ing. Sombergerová z Prahy) dne 24. září sama 

rozbalovala návrhy a kontrolovala, jestli obsahují po 

formální stránce všechny náležitosti. Každému návrhu 

přidělila nové číslo, aby byla zachována anonymi-

ta návrhů. Návrhů bylo celkem jedenáct. Ve čtvrtek 

25. září se sešla soutěžní porota, složená ze tří nezávis-

lých architektů s hlasovacím právem (Ing. arch. Marké-

ta Cajthamlová, Ing. arch. Tomáš Lohniský a Ing. arch. 

David Kraus) a dvěma náhradníky (Ing. arch. Matyášem 

Sedlákem a Ing. arch. Davidem Matáskem) s hlasem 

pouze poradním. Obec zastupovala v porotě  starostka 

a místostarosta s hlasovacím právem a náhradník Jiří 

Levý s hlasem poradním. 

Porota jednala v místní hospodě, kde měla vystaveny 

všechny návrhy. Jednání poroty probíhalo od deváté do 

čtrnácté hodiny. Rozhodovala v několika kolech a sys-

témem vyřazovacím se dopracovala ke třem posledním 

návrhům, mezi které rozdělila ceny. První cenu ve výši 

30 tisíc Kč získal návrh pod č. 8, druhou cenu ve výši 20 

tisíc návrh č. 1 a třetí cenu ve výši 15 tisíc návrh č. 9. 

Všechny soutěžní návrhy byly pro veřejnost vystave-

ny v budoucím sále v sobotu 4. října. Fotografi e návrhů 

i s texty a protokolem o průběhu soutěže najdou zájemci 

na našich webových stránkách v kategorii Obecní úřad, 

Veřejné zakázky a soutěže. 

Dalším postupným krokem by měla být dohoda mezi 

obcí a vítěznými architekty na  vypracování studie a pro-

jektové dokumentace ke stavebnímu povolení k rekon-

strukci.    

 V. Sýkorová 

JAK PROBĚHLA SOUTĚŽ O ARCHITEKTONICKÝ NÁVRH NA 
REKONSTRUKCI BÝVALÉ HOSPODY SE SÁLEM



Na vědomost se dává….
Vydává Obecní úřad Máslovice, rediguje ing. Vladimír Cha-

lupný, titulní list kreslil Michal Morovian. Registrováno na 

Ministerstvu kultury ČR pod číslem MK ČR E 12702. Vychází 

šestkrát do roka. Uzávěrka tohoto čísla je 22. 10. 2014. Sazba 

Daniela Kramerová. Uveřejněné příspěvky nevyjadřují vždy 

názor obecního úřadu.

Pište do zpravodaje!
Pište o všem, co se v obci nebo jednotlivých organizacích děje, co 

se vám líbí nebo nelíbí, co byste navrhovali nebo s čím nesouhlasíte 

a nebo napište, co byste chtěli vědět, o čem by se mělo také psát. Uzá-

věrka příštího čísla je 10. prosince 2014. Příspěvky můžete předávat 

do schránky obecního úřadu nebo p. Chalupnému či posílat mailem na 

adresu: ou@maslovice.cz
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TVOŘENÍ BETLÉMU Z MÁSLA uskuteční v sobotu 22. listopadu od 10 do 17 hodin 

v prostorách knihovny na obecním úřadě. Vhodné pro děti (od 5 let), mládež i dospělé! 

Účastníci si přinesou jídelní nůž a dřevěné prkénko nebo plastovou podložku. Vstupné je stejné jako 

v loňském roce, tj. 70 Kč, pro máslovické občany 50 Kč a hradí se na místě. Zde také dostanou máslo a cenné 

rady jak pracovat. Pokud chcete mít své místo rezervováno na určitou hodinu, je vhodné se přihlásit e-mailem 

(ou@maslovice.cz) nebo esemeskou na tel. 724 191 246. Všechny vydařené výtvory se stanou součástí již 

čtrnáctého betlému z másla, který bude vystaven v muzeu od neděle 30. listopadu do konce ledna.

 Společenská kronika  
Kdysi bylo oblíbené úsloví, že muži nestárnou. Dnes bychom to měli opravit a říkat, že ani ženy nestárnou. 

Rozhodně to platí o mnoha našich ženách a mezi nimi i o paní Heleně  Hořánkové, 

která oslavila 30. září své sedmdesátiny. 

Přejeme všechno nejlepší do dalších let. 

Totéž přejeme i čerstvé –sátnici paní Janě Šťastné, 

která oslaví toto mezní jubileum  2. listopadu. 

Dne 15. září opustila navždy naše obecní společenství paní Antonie Filingerová. 

Byla to dobrá občanka a všichni, kdo ji znali, si na ni uchovají jistě milé vzpomínky.  

USTAVUJÍCÍ SCHŮZE NOVÉHO
ZASTUPITELSTVA OBCE 

se bude konat ve čtvrtek 6. listopadu na obecním 

úřadě v prostorách knihovny od 19 hodin. 

Program: 
1. Složení slibu členy zastupitelstva obce 

2. Schválení programu, určení zapisovatele 

a ověřovatelů zápisu

3. Určení způsobu volby starosty a místostarosty 

4. Volba starosty obce a místostarosty  

5. Určení funkcí dlouhodobě uvolněných 

6. Určení počtu členů fi nančního a kontrolního výboru, 

volba jejich předsedů a členů 

7. Diskuse, závěr 

Sedmého ročníku Dýňování v sobotu 18. října se zúčast-

nilo 708 platících osob. Vyšší návštěvnosti nahrálo pěkné 

počasí. I když se v okolí koná několik akcí stejného dru-

hu, návštěvníci si na máslovickou náves cestu najdou. Do 

soutěže o nejstrašidelnější, nejlegračnější a nejoriginálnější 

dýni bylo přihlášeno 101 dýní a bylo opravdu velmi těžké 

vybrat jen tři v každé kategorii.Těší nás, že mezi oceněný-

mi byli i máslovičtí, např. Míla Zoula ml., Áda Horváthová, 

Terezka a Ondra Zajíčkovi. Jídel bylo ještě více než vloni 

a všechna se snědla... Velký dík patří všem, kteří pomohli 

připravit a uklidit náves, vařili a pekli, pomáhali zdobit dý-

ně a vybírat vítěze, stáli u pokladny, obsluhovali návštěv-

níky, hráli s dětmi hry a strašili v lese. Bez všech těchto 

pomocných rukou by nešla tato akce zorganizovat. 

  V. Sýkorová 

LETOŠNÍ DÝŇOVÁNÍ SE ZDAŘILO
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